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Protokół Nr 25  z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  27  września  2017 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :  Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,     

Sekretarz Powiatu – Kazimierz Błasiak,   i inni wg listy obecności  

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2017 

r. 

2. Zmiany w budżecie Powiatu na 2017 r. 

3. Aneksy do arkuszy organizacyjnych szkół i placówek  prowadzonych przez Powiat na 

rok szkolny 2017/2018.  

4. Przyjęcie materiałów i ustalenie porządku obrad XXVI Sesji Rady Powiatu.   

5. Sprawy różne. 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekt uchwały  Rady 

Powiatu w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Powiatu na 2017 r. W projekcie 

przewiduje się miedzy innymi  środki na kolejne  inwestycje drogowe na terenie 

Powiatu.  Wprowadzona zostanie pomoc finansowa Gminy Nowa Dęba w wys. 

100 000, 00 zł  na wykonanie odcinka chodnika w m. Alfredówka.  Przewidziano także 

środki na zakup samochodu osobowego przez Centrum Opieki nad Dzieckiem w 

Skopaniu i dotację dla Szpitala Powiatowego w Nowej Dębie  na zakup aparatu 

rentgenowskiego. Dodatkowe środki w wys. 10 000,00 zł przeznaczono na roboty 

melioracyjne .Po dyskusji projekt zostaje przyjęty 3 głosami „za”.  Następnie  kolejno  

przyjęto dwie uchwały Zarządu w sprawie zmiany budżetu na 2017 r. Uchwały Nr 

25/103, Nr 25/104 stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zatwierdzono aneks Nr 2 Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie. W odniesieniu do aneksu Nr 3 

gdzie wnioskowano o : przydzielenie godzin dla nauczyciela  wspomagającego dla ucznia kl. I 

LO, przydzielenie grupie humanistycznej 3 godzin języka niemieckiego na poziomie 

rozszerzonym, zmiana przydziału wychowawstwa Zarząd zadysponował; 

- pomoc nauczyciela  dla ucznia  klasy I LO J.G. zatrudnić w ramach współpracy z Powiatowym 

Urzędem Pracy, 

- dopuszcza się zmianę  zatwierdzonego w roku szkolnym 2016/2017 szkolnego planu 

nauczania dla klasy Ia w zakresie wyboru przedmiotów rozszerzających i uzupełniających, z 

zachowaniem zatwierdzonej liczby godzin, 

- nie   widzi potrzeby zmiany  wychowawstwa dla klasy IIa. 



 

Rozpatrzono pismo z dnia  22. 09. 2017 r. dyrektora SOSzW w Grębowie zawierające 

stanowisko odnośnie  decyzji Zarządu Powiatu z dnia 15 .09 2017 r. w sprawie  pozbawienia  

dyrektora godzin ponadwymiarowych. Dyrektor podnosi w piśmie, ze żaden nauczyciel  ( poza 

dyrektorem placówki) nie posiada kwalifikacji do prowadzenia zajęć  z doradztwa 

zawodowego, natomiast zajęcia  psychoprofilaktyki może prowadzić 1 nauczyciel, ale odmówił 

przyjęcia tych godzin. Podstawą odmowy jest fakt, że realizuje  już godziny  ponadwymiarowe 

w wys. ¼ etatu. Zarząd Powiatu   podtrzymał swoje stanowisko z dnia 15 września br. 

 

Sekretarz Powiatu przedstawił  proponowany porządek obrad XXVI Sesji Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego  w dniu 6 .10.2017 r. W porządku przewidziano m.in.; informacje  o 

działalności Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między Sesjami Rady 

Powiatu, odpowiedzi na interpelacje radnych,  zmianę  uchwały budżetowej Powiatu na 2017 

r.  oraz analizy oświadczeń  majątkowych za 2016 r.  radnych Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu i osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty . 

Odniesiono się do prośby Powiatu Tucholskiego w sprawie pomocy  finansowej na usuwanie 

skutków nawałnicy w sierpniu 2017 r. Zarząd odpowie, że w miarę możliwości Budżetu 

Powiatu udzielono  pomocy innemu samorządowi – Powiatowi  Chojnickiemu. 

 

Sprawy rożne. 

 

1.Na wniosek Zespołu Szkół w Gorzycach z dnia 20 .09. 2017 r. przyznano  kwotę   

1 500 zł  z przeznaczeniem na organizację wycieczki dla uczniów  klas technicznych  

do Poznania  na Targi  Elektroniki Użytkowej. 

2. Na wniosek  Zespołu Szkół w Gorzycach  z dnia 20. 09.2017 r. przeznaczono kwotę 

1500 zł na organizację wycieczki dla najlepszych uczniów. 

3. Na wniosek Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  z dnia 22.09.2017 r. 

wyrażono zgodę na dokonanie zmian w planie wydatków rzeczowo – finansowych w 

dziale 710 rozdział 71012 w ten sposób, że Zmniejszyć wydatki w  §4300 0 12 000 zł 

dot. zadania modernizacja ewidencji gruntów części obrębu Stale, jednocześnie 

wprowadzając zadanie skanowanie zasobu i na utworzone zadanie przenieść środki w 

wys. 12 000 zł ze zmniejszonych wydatków. 

4. Na wniosek Ludowego Zespołu „SAN” Wrzawy przeznaczono kwotę 1000 zł 

(brutto) na zakup odzieży sportowej dla młodzieży grającej w barwach klubu „SAN” 

Wrzawy. 

5. Na wniosek Klubu Honorowych Dawców Krwi „HUTNIK” przy Pilkington Polska 

Sp. z o.o. przeznaczono kwotę 300 zł  na zakup usług związanych z organizacją 

spotkań Klubu HDK. 

6. Stowarzyszenie Amazonek „Pomocna Dłoń” w Tarnobrzegu  otrzymało kwotę 400 

zł  (brutto) na zakup usług transportowych  w związku z organizacją wyjazdu na  XX 

Jubileuszowe  spotkanie integracyjne kobiet po mastektomii do Częstochowy. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem mieszkanki Baranowa Sandomierskiego 

zainteresowanej nabyciem działki stanowiącej własność  Powiatu położonej w Chmielowie. 

Dyskutowano o celowości utrzymywania dwóch działek o pow.0,0915 ha i 0.1681 ha w 

zasobach Powiatu. Trzema głosami „za” zdecydowano aby działki Nr ew. 2624/5 i 2624/7 

położone w Chmielowie przygotować do sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego. 

 

W związku z  zainteresowaniem nabycia  działki Powiatu Nr 2624/7 położonej w Chmielowie 

i trudnościami  



w należytym utrzymaniu   działek ( Nr 2624/5) Zarząd zdecydował , aby przygotować  obie 

działki  położone w Chmielowie do  sprzedaży. 

 Na podstawie  art. 11 ust. 7 ustawy – Prawo  Oświatowe  ( Dz.U. 2016 poz. 59 ze zm. przyjęto 

informację o  wynikach egzaminów zewnętrznych szkół prowadzonych przez Powiat w roku 

szkolnym 2016/2017. Członek Zarządu K. Kozieja zgłasza konieczność ścięcia poboczy drogi 

powiatowej  miedzy Wydrzą a  Klonowym. K  Pitra  zgłasza  ścięcie  poboczy drogi powiatowej 

Skopanie -   Dymitrów. 

 

 

 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie  Zarządu Powiatu w dniu 27 

września    2017 r.  

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 
 

 

 

 


